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Številka: 900-22/2015-3 

V Ljubljani, dne 11.2.2015 

           

             

 

 

ZAPISNIK 

 

3. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 21.1.2015 ob 18. uri, na sedežu 

ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani. 
 

3. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, sklicala in 

vodila predsednica sveta Katarina Juvanc Šinkovec. 

 

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 12 članov, kar 

pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Peter Bartol, Ljubo Baša, Vladimir Glažar, Anton Grošelj, Katarina Juvanc 

Šinkovec, Pavel Klavs, Robert Okorn, Aleksander Rozman ml., Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Nada Verbič, 

Marjan Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremžar  

 

ODSOTNI  ČLANI SVETA: Jerneja Končan Babič – opr., Anica Žličar – opr. 

OSTALI  NAVZOČI: Nedeljko Tegeltija - občan, Helena Židanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Metka 

Guček – koordinator VI, SLS, MU, MOL.  

 

Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje.  

Ker drugih predlogov glede dnevnega reda ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

01. Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta ČS Rudnik 

02. Imenovanje članov delovnih teles pri svetu 

03. Poročilo o aktivnostih 

04. Priprava in potrditev finančnega načrta in plana malih del za leto 2015 in leto 2016 

05. Oblikovanje prioritetnih nalog ČS Rudnik 

06. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 

 

Pred glasovanjem se je seji pridružila Maja Rus. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13  PROTI: / 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala zapisnik v razpravo.  
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Ljubo Baša je predlagal dopolnitev pri imenovanju članov delovnih teles. Predsedujoča je opozorila, da bodo 

dodatna imenovanja v delovna telesa opravljena pri 2. točki dnevnega reda, v zapisniku pa je zapisano tako, kot 

je bilo sprejeto na 2. redni seji. 

 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/3:  

Zapisnik 2. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 1/3 je bil sprejet. 

 

 

AD 2 

Imenovanje članov delovnih teles pri svetu 

 

Ljubo Baša je predlagal, da se Sosvet za varnost razširi za enega člana in vanj imenuje dodatnega člana - Pavla 

Klavsa. Pavle Klavs je predlagal, da se tudi Odbor za prometno infrastrukturo, gospodarske dejavnosti in 

urbanizem razširi za enega člana in vanj dodatno imenuje Marjana Jerneja Viranta. Predsedujoča je predlagala 

preostale kandidate za imenovanja. Vsi kandidati so soglašali z imenovanjem, zato je predsedujoča po razpravi 

dala na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/3: 

Sosvet za varnost se razširi tako, da je po novem sestavljen iz osmih članov, od tega šest članov sveta in 

dva zunanja sodelavca. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 2/3 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/3: 

Odbor za prometno infrastrukturo, gospodarske dejavnosti in urbanizem se razširi tako, da je po novem 

sestavljen iz sedmih članov, od tega pet članov sveta in dva zunanja sodelavca. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 3/3 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/3: 

V Odbor za prometno infrastrukturo, gospodarske dejavnosti in urbanizem se za člana imenuje Marjana 

Jerneja Viranta. 

V Sosvet za varnost se za člana imenuje Pavla Klavsa. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 4/3 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/3: 

V Odbor za družbene dejavnosti se za zunanjo članico imenuje  ravnateljico Vrtca Galjevica - Barbaro 

Novinec.  
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V Odbor za prometno infrastrukturo, gospodarske dejavnosti in urbanizem se za zunanja člana imenuje 

Andreja Vojka Perhavca in dr. Alojzija Juvanca. 

V Odbor za finance se za članico imenuje Nado Verbič. 

V Uredniški odbor se za zunanjo članico imenuje Marušo Penzeš. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 5/3 je bil sprejet. 

 

AD 3 

Poročilo o aktivnostih 

 

Predsedujoča je predala besedo predsednikom delovnih teles, da predstavijo svoje aktivnosti. 

 

A.) Sosvet za varnost;  

Predsednik sosveta, Robert Okorn, je prisotne seznanil z najnovejšimi informacijami glede izvedbe 

protipoplavnih ukrepov ter predstavil projekt »Uvajanje Varne soseske v lokalne skupnosti«. Gradivo so člani 

sveta prejeli pred pričetkom seje. Aktivnosti, ki bi jih v sklopu tega projekta lahko izvajala četrtna skupnost, bi 

bile: 

- priprava prispevkov/člankov za glasilo 

- seminarji na četrtni skupnosti 

- priprava zloženke, ipd. 

V nadaljevanju je potekala razprava glede zaraščenih jarkov na Ljubljanskem barju, pomena čiščenja, vloge 

posameznikov – krajanov pri čiščenju ter samozaščitnega ravnanja v primeru poplav in vloge gasilcev pri 

reševanju situacij v poplavah. 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.6/3: 

Svet ČS Rudnik podpira projekt »Uvajanje Varne soseske v lokalne skupnosti«. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 6/3 je bil sprejet. 

 

B.) Odbor za družbene dejavnosti;  

Predsednica odbora, Katarina Juvanc Šinkovec, je prisotne seznanila s sestankom na Ižanski cesti 303, ki je bil 

20.1.2015. Objekt Ižanska cesta 303 je s 6.1.2015 prešel v lastništvo MOL, s tem pa je Četrtna skupnost Rudnik 

pridobila nekaj dodatnega prostora za izvedbo raznovrstnih nalog in druženje krajanov. ČS Rudnik bo na eni 

izmed prihodnjih sej razpravljala tudi o samem programu, ki bi se izvajal v objektu.  

Ob tem je člane sveta opozorila na specifičnost delov ČS Rudnik, ki se po svojih potrebah in zahtevah praviloma 

vedno deli na tri dele, eden od teh je tudi na Barju.  

Poleg objekta na Ižanski cesti 303 bi bilo potrebno raziskati še druge opcije za različne aktivnosti, kot je uporaba 

prostorov v objektu Strelišče in morebitnih drugih prostorov na Rudniku, Barju in Rakovniku. 

 

C.) Odbor za šport in zdravje 

Predsednica odbora, Katarina Juvanc Šinkovec, je prisotne seznanila z nekaj aktivnostmi, ki si jih je zadal Odbor 

za šport in zdravje, in sicer: 

- markiranje pohodnih poti po Golovcu  

- ureditev trim otoka na Golovcu,  

- nova trasa Srčne poti ali ureditev obstoječe, saj je po žledu ostala pot neurejena oz. deloma neprehodna,  

- ureditev trim otokov oz. fitnes naprav na drugih lokacijah, 

- ureditev manjših igrišč s košem za košarko, idr. 
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Vladimir Glažar je ob tem predlagal, da bi bilo potrebno pri dvorani Krim urediti postajo za Bicikelj. Pavle 

Klavs je pojasnil, da mora biti postaja za Bicikelj vezana na avtobusno postajo in kolesarsko stezo. 

Marjan Virant je povedal, da je Četrtna skupnost Rudnik že dala pobudo, da se uredi postaja na Rakovniku, 

vendar je širitev mreže vezana na postavitev novih plakatnih mest. 

 

D.) Odbor za infrastrukturo, gospodarske dejavnosti in urbanizem  

Predsednik odbora, Pavel Klavs, je povedal, da se je kot predsednik odbora in nov član sveta, že seznanil z 

vsemi sprejetimi sklepi v prejšnjem mandatu in nerešenimi zadevami s področja odbora. V povezavi s tem je že 

opravil nekaj razgovorov na pristojnem oddelku MOL.  

- V zvezi z postavitvijo javne razsvetljave na stari Jurčkovi cesti (pobuda A. Troppan) je povedal, da bodo 

svetilke postavljene v letošnjem letu (predvidoma do aprila), vendar bodo zaradi specifike postavitvi 

postavljene manjše svetilke JR. 

- Na ČS Rudnik je prispela pobuda občna za ureditev regulacijske linije na območju Kobetove ulice. V 

mesecu marcu bo tudi na sedežu ČS Rudnik javna razgrnitev OPPN-ja za to območje. Predlagal je, da se 

pobudo podpre, saj s strokovnega vidika ni ovir za predlagano novo ureditev, ki bo lahko realizirana s 

spremembo OPPN-ja. 

Predsedujoča je dala po razpravi na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/3: 

Svet ČS Rudnik podpira pobudo občana g. Kumalića za spremembo regulacijske linije na območju 

Kobetove ulice in s tem povezano spremembo prostorskega akta MOL. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  

ZA: 13 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 7/3 je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je predsedujoča prisotne še seznanila s sledečimi zadevami:  

- razgovor predsednikov s podžupanom je bil 15.1.2015; na razgovoru je med drugim tekla beseda na temo 

postavitve daljnovoda, glede katerega ČS Šentvid predlaga, da se ustanovi delovno telo pri MS MOL, ki bo 

nadzorovalo  potek postavitve daljnovoda in pazilo na pravice občanov. Predsedujoča je ob tem povedala, da 

je posvetovalna komisija že v ustanavljanju, zato ni potrebe, da bi Svet ČS Rudnik predlog ČS Šentvid 

dodatno obravnaval. 

- program usposabljanja in informiranja; Služba za lokalno samoupravo je pripravila nekaj aktivnosti po 

različnih vsebinskih sklopih. Od posamezne četrtne skupnosti pričakujejo, da bo sporočila, katere aktivnosti 

naj se izvedejo na njenem območju.   

- delavnice o lokalni samoupravi in četrtnih skupnostih v MOL; prijave na delavnico/e se zbirajo na sedežu 

ČS Rudnik do 23.1.2015. 

 

 

AD 4 

Priprava in potrditev finančnega načrta in plana malih del za leto 2015 in leto 2016 

 

Predsedujoča je predala besedo strokovni sodelavki Heleni Židanek, ki je prisotnim predstavila financiranje 

četrtnih skupnosti v MOL, finančne okvirje za pripravo finančnih načrtov za leti 2015 in 2016, primer 

finančnega načrta – finančni načrt za leto 2014 s planom malih del ter predlogi za mala dela za leti 2015 in 2016. 

 

V razpravi so bili člani sveta enotni, da predlagana naloga »Ureditve pešpoti od ceste Ob dolenjski železnici do 

Lorenzove ulice« ne more biti zajeta v planu malih del, saj je izvedba ocenjena na skoraj 10.000 EUR. 

V razpravi glede pogostosti izhajanja glasila in drugih variant obveščanja občanov (npr. zloženka), se je 

oblikovalo mnenje, da je oblika glasila najbolj primerna in naj se planira stroške za izdajo štirih številk Rudniške 

Četrtinke.  

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/3: 

Svet ČS Rudnik namenja 8.000 EUR za plan malih del v letu 2015. 

Svet ČS Rudnik namenja 8.000 EUR za plan malih del v letu 2016. 
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Pred glasovanjem je sejo zapustila Nada Verbič. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  

ZA: 12 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 8/3 je bil sprejet. 

 

Člani sveta so se dogovorili, da pošljejo svoje predloge za plan malih del na sedež ČS Rudnik, najkasneje do 

ponedeljka, 26.1.2015. 

 

Predsedujoča je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/3: 

Svet ČS Rudnik poziva Odbor za finance, da le-ta pripravi predloga finančnih načrtov in planov malih del 

za leto 2015 in leto 2016 v skladu z dogovorjenimi smernicami. Finančna načrta s planoma malih del se 

potrdi na korespondenčni seji sveta. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  

ZA: 12 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 9/3 je bil sprejet. 

 

in PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/3: 

Svet ČS Rudnik pooblašča Odbor za finance, da za potrebe zaključnega računa MOL oblikuje in potrdi 

Finančno poročilo ČS Rudnik za leto 2014. Pripravi naj tudi Izvedbeni načrt za leto 2015. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  

ZA: 12 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 10/3 je bil sprejet. 

 

AD 5 

Prioritetne naloge 

 

Predsedujoča je povedala, da je Svet ČS Rudnik s sklepom 2/3 (v svojem prejšnjem mandatu) za svoje 

prioritetne naloge določil:  

 Vzdrževanje vodotokov in obcestnih jarkov 

 Problematika ZD Rudnik – ginekološka ambulanta 

 Družbeni center Barje 

 Ureditev ceste Ob dolenjski železnici (od Pregljeve ulice do Peruzzijeve). 

Tekom mandata so aktivnosti za  ponovno vzpostavitev ginekološke ambulante (peticija)  pripeljale do 

ugotovitve, da ponovne vzpostavitve ambulante  ne podpira toliko krajanov oz. krajank, da bi se naloga še 

uvrščala med prioritetne, naloga ureditve ceste Ob dolenjski železnici pa je bila izvedena oz. realizirana.   

Svet ČS Rudnik je zato na svoji 14. redni seji sprejel sklep št. 4/14, s katerim je določil nove prioritetne naloge: 

 Izgradnja komunalne infrastrukture v celotni četrtni skupnosti s poudarkom na izgradnji na območju 

Črne vasi, Ižanske ceste in Gornjega Rudnika.  

 Izgradnja Družbenega centra Barje. 

 Izvedba predvidenih protipoplavnih ukrepov, vključno s čiščenjem vodotokov in obcestnih jarkov.  

 Ureditev mirujočega prometa v ČS Rudnik.  

 Ureditev pešpoti ob Galjevcu, od Peruzzijeve ceste do Ižanske ceste. 

Člani sveta so po e-pošti ali pred pričetkom seje prejeli tudi odgovore pristojnih služb glede posameznih nalog.  

 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/3:  

Svet ČS Rudnik poziva delovna telesa, da pripravijo predloge za prioritetne naloge s svojega področja. 
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Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  

ZA: 12 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 11/3  je bil sprejet. 

 

Člani sveta so se dogovorili, da bo naslednja seja, na kateri bodo obravnavani tudi predlogi delovnih teles za 

prioritetne naloge, v sredo, 11.2.2015, ob 17. uri. 

 

AD 6 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 

 

1. Predlog Marjana Viranta za ureditev Golovca;  

Marjan Virant  je pojasnil, da je na Golovcu po žledu ostalo vse podrto in polomljeno. Potrebno bi bilo odstraniti 

podrto drevje ter zasaditi nova drevesa. Povedal je še, da bo Zavod za gozdove RS priskrbel drevesa za 

posaditev, hkrati pa je podal predlog, da se na računu MOL odpre podračun za zbiranje sredstev za zasaditev 

novih dreves.  

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/3 : 

Četrtna skupnost Rudnik s strokovno pomočjo Zavoda za gozdove RS, Enota Ljubljana, pristopi k 

sanaciji površin na Golovcu, ki so v celoti poškodovana.  

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  

ZA: 12 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 12/3 je bil sprejet. 

 

Marjan Virant se dodatno obvezal za prevzem organizacije glede izvedbe čiščenja in pogozditve Golovca. Do 

naslednje redne seje bo izdelal program s potrebnimi nalogami. 

 

2. Predlog Andreje Troppan za ureditev postajališča na Dolenjski cesti nasproti Mercatorja in čiščenje jarka na 

delu stare Jurčkove ceste. 

 

A.) Andreja Troppan je podala predlog za ureditev postajališča nasproti Mercatorja na Dolenjski cesti, ki sedaj 

nima klopi za sedenje, zato se starejši občani pritožujejo. 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/3 : 

Svet ČS Rudnik podpira pobudo občanov za avtobusnega ureditev postajališča na Rakovniku v smeri 

proti Rudniku ter pobudo odstopa v reševanje Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  

ZA: 12 članov     PROTI:/ 

Sklep št. 13/3 je bil sprejet. 

 

B.) Andreja Troppan je predlagala tudi ureditev jarka, ki teče na območju med Lorenzovo in Jurčkovo cesto. V 

razpravi so člani sveta ugotovili, da je naveden jarek v upravljanju države, zato čiščenje s strani MOL ni 

mogoče. 

 

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan, zato je sejo zaključila ob 20.30. 

 

Zapisala: 

Helena Židanek 

 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik, MOL  

                  Katarina Juvanc Šinkovec 


